
Zápis z jednání Územní skupiny č. 3 - Vltava, Vrbenské rybníky. 
  
Datum a čas:   21. 03. 2023, 16:30 - 17:30 hod.  

Místo jednání:   KD Vltava, Č. Budějovice  

Členové skupiny:  J. Šikýř, P. Kubát, V. Pakandlová, J. Arndtová       

Jednání vedl:   Josef Šikýř (předseda skupiny)  

Zápis vyhotovil:  Josef Šikýř   

                    

  

I. Zahájení jednání územní skupiny č. 3   

II.        Body jednání:  

1)  Představení a přijetí nového člena územní skupiny  

Předsedou územní skupiny č. 3 byl pozván na jednání skupiny ředitel MŠ Jizerská pan Petr 

Kurz. V rámci tohoto pozvání byl seznámen s fungováním územní skupiny a s její podstatou 

ve vztahu k Magistrátu města České Budějovice. Po seznámení se s činností územní skupiny 

č. 3 pan Petr Kurz přijal nabídku stát se jejím členem.     

                  

2)  Seznámení členů s projednávanými body z jednání Územního výboru ze dne 14.3. 2023    

Členové územní skupiny byli seznámeni s projednáním metodiky participativního rozpočtu 

města a jeho dosahem do činnosti jednotlivých územních skupin v daných částech města 

České Budějovice. V této souvislosti byli členové skupiny požádáni o spolupráci při hledání 

nových možností využití části participativního rozpočtu v naší oblasti ve prospěch obyvatel 

sídliště Vltava a jeho okolí. Každý člen dostane k dispozici podpůrné materiály a odkazy 

vztahující se k participativnímu rozpočtu od předsedy územní skupiny č. 3., a to v průběhu 

měsíce dubna. V tomto bodě bylo uvedeno několik námětů (možných projektů). Ve veřejném 

zájmu obyvatel našeho města a především jejich dětí je důležité podporovat rozvíjení znalostí 

pohybu v dopravě. Za tímto účelem by bylo zapotřebí vybudovat dětské dopravní hřiště. 

Členové územní skupiny navrhují využít prostor mezi sídlišti Vltava a Máj, a to i s ohledem 

na počet žáků chodících do ZŠ Máj, ZŠ O. Nedbala a ZŠ a ZUŠ Vltava a předškolních zařízení 

v daných částech. Další z možných námětů k úvaze je využít realizaci úpravy náměstí před 

KD Vltava a vytvořit přístavbu v objektu, kde v současnosti působí středisko pro volnočasové 

aktivity – Salesiáni. Tím by byl vytvořen prostor, který by sloužil veřejnosti i menším 

sdružením, které se zaměřují na sportovní činnost. V rámci právě sportovních činností je 

možné vytvořit i podmínky pro sport v areálu MŠ Jizerská, kde již delší dobu usilují o 

zhotovení menší běžecké dráhy a sportovních ploch.  

 

Členové skupiny byli také seznámeni s připravovanou realizací plovárny u řeky Vltavy, 

s dovybavením workoutového hřiště o několik multifunkčních prvků v ulici Fr. Ondříčka a 

s připravovanou výměnou oken a pláštění v KD Vltava. 

 

3) Projednání podnětů z předešlého jednání a anonymní stížnosti 

V rámci tohoto bodu byli členové seznámeni se stavem řešení předešlých podnětů ze strany 

jednotlivých oddělení působících na Magistrátu města České Budějovice. Vedle toho byla 

projednána anonymní stížnost směřující k pohybu cyklistů na chodnících a nadchodu, dále na 

parkování aut na chodnících, rozježděné travnaté plochy a volně pobíhající psy a jejich 

exkrementy. Členové doporučili předsedovi územní skupiny, aby uvedenou anonymní stížnost  
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přednesl na jednání územního výboru a požádal o součinnost Městskou policii České 

Budějovice k prověření uváděných skutečností. Členové skupiny znovu žádají o projednání 

podnětu ze strany města (daného odboru) na opětovné obnovení barevného značení 

cyklostezek na pozemních komunikacích probíhajících sídlištěm Vltava. Členové byli 

seznámeni s možností požadavku na informační skříňku pro obyvatele sídliště Vltava. Po 

domluvě bylo ujednáno, že tato možnost bude projednána s vedením KD Vltava a nalezení 

vhodného místa pro její umístění.  

  

III.               Volná diskuze   

                    V průběhu tohoto bodu byli členové územní komise seznámeni s blížícím se výročím MŠ   

                    Jizerská, která příští rok tj. v roce 2024 oslaví 40 let fungování. Novému členu – panu Petru  

                    Kurzovi byl předán přehled termínů dalších jednání územní skupiny č. 3. Další jednání  

                    územní skupiny se uskuteční 23. května 2023 od 16:30 hod v klubovně KD Vltava.  
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